
Sundheds- og Forebyggelsesudvalget

Til: Ministeren for sundhed og forebyggelse

Dato: 20. marts 2013

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Spørgsmål 479
Vil ministeren oplyse, hvorfor regeringen alligevel ikke vil afsætte 1 mia. kr. til
flere sengepladser på de medicinske afdelinger, og herunder sænke belæg-
ningsprocenten med 1 procentpoint pr. år, sådan som S-SF ellers lovede i
valgkampen i udspillet "Tryghed om sundhed"?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Sophie Løhde (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Sophie.Lohde@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Flemming Møller Mortensen
formand
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